

Title (en)
Espagolette lock

Title (de)
Treibstangenverschluss

Title (fr)
Crémone-serrure

Publication
EP 0972900 A2 20000119 (DE)

Application
EP 99109009 A 19990506

Priority
DE 19831671 A 19980715

Abstract (en)

A slider activated door lock has a spring loaded latch (5) which is pulled back by a slider (18) operated by the lock and by a retracting lever (36) which is operated by the door operating handle. The retracting lever has a pivot axis (35) behind that (10) of the door handle. The retracting lever is mounted in an extension to the top of the lock housing and has an extension arm (39) contacted by a cam (9) on the door handle mounting.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Treibstangenverschluß mit einer durch Drückerbetätigung zurückziehbaren Falle (5) und mit durch Schließzylinerbetätigung verlagerbarem Riegel (18) und Treibstangenanschlussschieber (31) und mit einem durch Drückerbetätigung schwenkbaren, auf den Treibstangenanschlussschieber (31) wirkenden, winkelförmigen Rückzugshebel (36) zum Rückzug des Treibstangenanschlussschiebers (31) und des Riegels (18). Zwecks Realisierung besonders geringer Dornmaße schlägt die Erfindung vor, daß die Schwenkachse (35) des Rückzugshebels (36) rückwärtig der Drückernuß (10) angeordnet ist. <IMAGE>

IPC 1-7
E05C 9/00; E05B 59/00; E05C 9/02

IPC 8 full level
E05B 59/00 (2006.01); **E05B 65/10** (2006.01); **E05C 9/02** (2006.01); **E05B 53/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05B 59/00 (2013.01); **E05B 65/1086** (2013.01); **E05C 9/023** (2013.01); **E05B 63/16** (2013.01)

Citation (applicant)
EP 0834633 A1 19980408 - FUHR CARL GMBH & CO [DE]

Cited by
CN105971415A; ITBO20110625A1; ITBO20110624A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0972900 A2 20000119; EP 0972900 A3 20040102; EP 0972900 B1 20110629; AT E514829 T1 20110715; DE 19831671 A1 20000120

DOCDB simple family (application)
EP 99109009 A 19990506; AT 99109009 T 19990506; DE 19831671 A 19980715